
PROTOKÓŁ  Nr XXX/09 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 października   2009 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 

 
 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1320. Obradom 
przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                
w sesji  udział wzięło 14 radnych – nieobecny – radny Piotr Byszewski   (  lista obecności 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 
Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Poseł na Sejm RP Pan Mirosław Pawlak, Wójt 
Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
sołtysi oraz inni zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do 
protokołu).  
 
Przyjęty porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6.   Interpelacje i zapytania. 
7.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław w roku szkolnym 
      2008/2009 oraz o wynikach sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu  
      gimnazjalnego.  
8.   Podjęcie uchwał w sprawach: 
 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok, 

b) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się                     
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów  
komunalnych od właścicieli nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się                          
o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 
nieczystości ciekłych, 
c) wyrażenia zgody na najem powyżej lat trzech lokalu użytkowego stanowiącego 
własność Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy, 
d) wyrażenia zgody na najem powyżej lat trzech lokalu użytkowego stanowiącego 
własność Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy, 
e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Wodzisław, przez 
Gminę Wodzisław. 

      9.   Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów  
            operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 
     10.  Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych: 
 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 
 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  
     11.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
     12.  Sprawy różne.  
     13.  Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Trzydziestą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 
Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 
Otwieram trzydziestą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  
 
 
Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 
 
 Na sekretarza obrad powołano radnego Andrzeja Malca , jednogłośnie – 13 za,                    
w głosowaniu jawnym. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 
proponowanego porządku obrad. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 
jednogłośnie 13 za,  w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  
 
 
 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 
Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała zebranych, że do chwili 
rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu z 
sesji nadzwyczajnej z dnia 29 września  2009 roku. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 
jednogłośnie 13 za,    w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXIX/09 z obrad sesji                   
z dnia 29 września 2009  roku. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Na obrady przybyła radna Zofia Jędrzczyk.  
Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                       
w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5  do protokołu) .  
Pytań ani uwag nie było. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 
jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  
 
Ad.6. Interpelacje i zapytania.  
 
Radny Mariusz Zieliński zwrócił się do dyrektora Zakładu Usług Komunalnych z pytaniem, 
czy poprawił się jakość wody z ujęcia w Przyrębie, która w ostatnim czasie została skażona. 
Radny zauważył, że zakład w niewystarczający sposób powiadomił mieszkańców o skażeniu , 
a później chlorowaniu wody.  
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Radny Artur Oleksiak pytał, czy rozwiązany został problem związany z dowozem uczniów, a 
także prosił o informację na temat zakresu obowiązków zatrudnianych przez urząd  
inspektorów nadzoru. Poinformował, że w ostatnim czasie rozpoczął się remont świetlicy w 
Konarach tj. wymiana dachu, a inspektor nadzoru ani razu nie był na placu budowy. Według 
niego w projekcie nie uwzględniono wykonania wieńca dachu, co według budowlańców w 
przyszłości może spowodować uszkodzenie konstrukcji. 
 
Radny Zbigniew Kaleta pytał, czy w bieżącym roku rozpoczną się prace związane z budową 
szaletu. Pytał również, dlaczego  wstrzymano prace przy budowie kompleksu sportowego.  
 
Pan Stanisław Zięba przypomniał o swoich wcześniejszych interwencjach w sprawie 
poprawienia sytuacji na drodze Lubcza- Janów, gdzie brak poboczy i zbyt wąski pas drogowy 
( obecnie szerokość drogi wynosi 4m, a powinno być 8m ) utrudniają ruch pojazdów. 
Ponownie prosił o rozwiązanie problemu.   
  
Ad. 7.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław w roku 
szkolnym 2008/2009 oraz o wynikach sprawdzianu w szkołach podstawowych                           
i egzaminu  gimnazjalnego.  
 

Informację o stanie  realizacji zadań oświatowych na terenie gminy oraz o wynikach 
egzaminów  przedstawił Wójt Gminy pan Józef Syska ( informacja stanowi załącznik Nr 6 
do protokołu).  Dodał, że obowiązek przedstawienia powyższej informacji wprowadzono od 
bieżącego roku.  

Pytań ani uwag nie było.  
  

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach.  
 

Przewodnicząca Rady  poinformowała, że przedmiotowe projekty uchwał były 
omawiane na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz posiedzeniu 
Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Administracji i Bezpieczeństwa Publicznego                              
i otrzymały pozytywną opinię ( opinie stanowią załącznik Nr 8 i 9  do protokołu). 
  
a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok przedstawiła 
Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10  do protokołu). 
Radny Zbigniew Kaleta odnosząc się do przedstawionego projektu uchwały zwrócił uwagę na 
zmniejszenie wydatków na budowę parkingu przy GOZ w Wodzisławiu oraz rewitalizację 
rynku Wodzisławia. Pytał, z jakiego powodu zadania nie są realizowane.  
Wójt wyjaśnił, że w b.r. gmina nie jest w stanie wykonać budowy parkingu. Planuje się 
jedynie przygotowanie placu pod budowę. Odnosząc się rewitalizacji rynku wyjaśni, że trwają 
prace projektowe. Opóźnienia wynikają z braku chętnych do wykonania projektu przebudowy 
ulicy Jędrzejowskiej i Kościelnej. Prace jednakże zostały zlecone i zakończone zostaną w 
miesiącu styczniu 2010 roku. Dlatego też zaplanowane środki przesunięto na sfinansowanie 
innych zadań. 
Więcej pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXX/191/09 w sprawie zmian 
budżetu i w budżecie gminy na 2009 rok. 
 



 4

b) projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się                          
o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości 
ciekłych, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu).  
 Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXX/192/09 w sprawie 
określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 
 
c) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na najem powyżej lat trzech lokalu 
użytkowego stanowiącego własność Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy- 
„Zakładowi Handlowo- Usługowemu Mieczysław Kociołek”- przedstawiła Przewodnicząca 
Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 12 do protokołu).   
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXX/193/09 w sprawie 
wyrażenia zgody na najem powyżej lat trzech lokalu użytkowego stanowiącego własność 
Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy. 
 
d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem powyżej lat trzech lokalu 
użytkowego stanowiącego własność Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy- Firmie 
Handlowej „GABI” Waldemar Ostrowski- przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy                    
( projekt stanowi załącznik Nr 13 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXX/194/09 w sprawie 
wyrażenia zgody na najem powyżej lat trzech lokalu użytkowego stanowiącego własność 
Gminy Wodzisław, dotychczasowemu najemcy. 
 
e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej                          
w obrębie Wodzisław, przez Gminę Wodzisław, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy            
( projekt stanowi załącznik Nr 14 do protokołu).  
Wójt wyjaśnił, że w pierwszej kolejności ofertę kupna przez gminę działki pod rozbudowę 
ujęcia wody złożono panu Michałowi Nowakowi, jednakże ceną jaką zaproponował była zbyt 
wysoka. Dlatego też zwrócono się o sprzedaż działki sąsiadujące, należącej do pana 
Wojciecha Czopa. Wynegocjowano cenę 10 zł. za 1 m2 tj. 5.000zł. za całą działkę.   
Pytań ani uwag nie było.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXX/195/09 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Wodzisław, przez Gminę 
Wodzisław. 
 
 Ad. 9.   Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 
programów operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 
 

Informację na temat inwestycji realizowanych w ramach programów operacyjnych 
finansowanych ze środków Unii Europejskiej przedstawił Wójt Gminy ( informacja stanowi 
załącznik Nr 15 do protokołu).  

Dodał, że nie złożono fiszek na zadania, które wcześniej planowano realizować                  
w ramach Funduszu Spójności. Będą prowadzone negocjacje dot. przyjęcia do 
dofinansowania zadania rozbudowa kanalizacji Wodzisławia, gdyż bez tego nie ma sensu 
modernizować oczyszczalni ścieków.  

Wójt odniósł się również do zadania „ budowa wodociągu Brzeście- Pękosław”. 
Wyjaśnił, że po przetargu wartość zadania znacznie się obniżyła. Dlatego też zwrócił się do 
Marszałka Województwa aby pozostałą, planowaną do dofinansowania kwotę zaliczyć do 
zadania oczekującego na liście rezerwowej tj. budowa kanalizacji Wodzisławia.  

Zwrócił uwagę na zadanie „budowa kompleksu sportowego w Wodzisławiu. 
Poinformował, że po przetargu wartość w/w zadania nie odbiega od wartości kosztorysowej.  

Kończąc wypowiedź zapewnił, że będzie na bieżąco informował o postępach w 
realizacji zadań inwestycyjnych.  

 
Ad. 10.  Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych: 
 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 
 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  
   
a) radnych Rady Gminy Wodzisław przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Iwona Pietras              
( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 16 do protokołu), 
b) kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław przedstawił Wójt Gminy Pan 
Józef Syska ( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 17 do protokołu).  
Pytań ani uwag nie było. 
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo Wojewody Świętokrzyskiego dot. 
złożonych oświadczeń majątkowych ( kopia pisma stanowi załącznik Nr 18 do protokołu).  
 
Ad. 11.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 
Wójt Gminy odnosząc się do wniosków i interpelacji : 
- radnego Artura Oleksiaka dot. dowozu dzieci wyjaśnił, że po przedłożeniu pism dyrektorów 
szkół, rodziców oraz wniosku komisji rewizyjnej,  wystąpił do pana Jana Musiała- obecnego 
przewoźnika- o dopełnienie warunków przetargu tj.  uruchomienie do dnia 3 listopada b.r.  
piątego autokaru. Jeżeli warunki nie zostaną spełnione rozwiązana zostanie umowa i 
ogłoszony nowy przetarg. Dodał, że wcześniej  pan Musiał zapewniał, że zrezygnuje z dwóch 
kursów, jednakże nic się  w tym temacie nie zmieniło. 
Radny Artur Oleksiak zauważył, że nie powinno się proponować rezygnacji z dwóch kursów 
gdyż przewoźnik może pozostawić najkorzystniejsze, a pozostałe trasy nie będzie miał kto 
obsługiwać. Obecny sposób dowożenia dzieci jest uciążliwy dla rodziców, nauczycieli ale 
przede wszystkim dzieci,  które zbyt wcześnie muszą wyjeżdżać rano  oraz zbyt długo 
oczekują na powrót do domu. 
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Wójt stwierdził, że chce uniknąć konfliktów. Błędem było iż w specyfikacji nie zapisano, że 
każdą trasę ma obsługiwać osobny autokar. Pan Musiał w dokumentacji przetargowej 
zapewnił, że posiada odpowiedni tabor.  
Radna Zofia Jędrzejczyk zwróciła uwagę, że należy mieć również na uwadze, iż szkoła musi 
zapewnić opiekę nad dziećmi.  
Radny Andrzej Malec stwierdził, że należy mieć na uwadze,  że pan Musiał poniósł koszty 
zakupu autokarów. W obecnej sytuacji wina leży po obu stronach tj. w specyfikacji powinno 
być zapisane czego dokładnie oczekuje się od przewoźnika, 
- odnośnie zadań inspektora nadzoru wyjaśnił, że powinien on być na placu budowy dwa razy 
w tygodniu, oraz przed przystąpieniem do inwestycji jak i po jej zakończeniu. Inspektorem 
nadzoru remontu świetlicy w Konarach jest pan Żurowski. Był  informowany o terminie 
rozpoczęcia remontu, jednakże  przyjedzie on dopiero  w dniu dzisiejszym. Dodał, że                   
w projekcie nie uwzględniono wieńca dachowego jednakże według projektu  nie jest on 
wymagany. Stwierdził, że w czasie wykonywania inwestycji większą rolę niż inspektor 
nadzoru pełni kierownik budowy.  
Radny Artur Oleksiak wyraził opinię, iż inspektor nadzoru z ramienia gminy powinien dbać           
i kontrolować  aby zadanie zostało wykonane prawidłowo. Dlatego też powinien być na 
budowie.  
- radnego Zbigniewa Kalety dot. budowy szaletu publicznego w Wodzisławiu wyjaśnił, że 
pan Wójcik opracowuje projekt zadania, jednakże w b.r. inwestycja nie zostanie 
zrealizowana,  
- wstrzymania prac na budowie kompleksu sportowego – poinformował, że w dniu 
wczorajszym odbyło się spotkanie z podwykonawcą panem  Borowiczem,  którego firma 
zmodernizuje sieć wodociągową i kanalizacyjną. Pozostałe roboty ziemne tj. drenaż terenu, 
utwardzenie placu również będą zlecone podwykonawcom. Jutro zaplanowano spotkanie z 
kierownikiem budowy.  
Radny Zbigniew Kaleta pytał, jaki zakres robót zaplanowano na 2009 rok.  
Wójt wyjaśnił, że w b.r. zaplanowano wykonać ¼ robót. Zakończenie zadania nastąpi w 2010 
roku.  
 
-pana Stanisława Zięby dot. drogi Lubcza – Janów poinformował, że w najbliższym czasie 
dowieziony zostanie kamień.  
Pan Zięba zauważył, że nie rozwiąże to problemu gdyż pas drogowy jest zbyt wąski i należy 
ponownie go wyznaczyć.   
 
Dyrektor ZUK odnosząc się do zapytania radnego Mariusza Zielińskiego dot. jakości wody w 
ujęciu wody w Przyrębie wyjaśniła, że skażenie wody nastąpiło po awarii prądu. Dlatego też 
woda została zachlorowana. Były to jednak znikome ilości. W dniu dzisiejszy uzyskała 
informację, iż woda spełnia wszelkie normy i nadaje się do spożycia.  
Radny Mariusz Zieliński zauważył, że o skażeniu i chlorowaniu wody zakład powiadomił 
mieszkańców dopiero po interwencji. Wcześniej wywieszono tylko jedną kartkę w sklepie. 
Według niego w takich przypadkach informacja powinna trafić w pierwszej kolejności do 
sołtysów i szkół. 
Dyrektor ZUK wyjaśniła, że w przypadkach chlorowania wody informowani są mieszkańcy 
miejscowości w których znajduje się  skażone  ujęcie.  
 
Ad.12. Sprawy różne.   
 

Radny Eugeniusz Jamrocha pytał, kto jest właścicielem drogi Wolica – Kowalów 
Górny. Dodał, że droga jest w bardzo złym stanie i należy przeprowadzić jej remont. 



 7

Wójt wyjaśnił, że remont drogi zadeklarowała przeprowadzić Gmina Kozłów.  
 
Pan Stanisław Zięba, członek Zarządu LGD „ Ziemia Jędrzejowska- GRYF” poinformował                
o możliwości składania wniosków o pozyskanie środków unijnych w ramach tzw. małych 
grantów.  
Wójt dodał, że są dostępne nowe oryginalne druki.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo pani Elżbiety Bronkowskiej i pani Justyny 
Kapeli dot. dojazdu do działki Nr 122 w Wodzisławiu przez parking przy ulicy Sobieskiego   
( pisma stanowią załącznik Nr 19 i 20 do protokołu). 

Radny Zbigniew Kaleta zwrócił uwagę na propozycję pani Bronkowskiej dot. 
wykupienia części działki, na której jest parking. Stwierdził, że nie należy zgadzać się                        
z przedstawioną propozycją gdyż parking jest bardzo potrzebny i służy wszystkim 
mieszkańcom gminy.   

Wójt wyjaśnił, że pani Kapela może korzystać z istniejącego na posesji  wjazdu od 
Placu Wolności. Służebność przejazdu o której pisze dot. wjazdu na jej posesję  była ustalona 
przez poprzednich właścicieli. Pani Kapela planując remont budynku wystąpiła                                  
o ustalenie warunków lokalizacji. W przedłożonej mapie wjazd od strony Placu Wolności był 
naniesiony jednakże później wprowadzono zmiany i go zlikwidowano. Dodał, że budując 
parking na środku zaplanowano wjazd na posesję pani Kapela, jednakże nie na 
zaproponowanych przez nią zasadach. 

Radny Janusz Zasada stwierdził, że pani Bronkowska ma wjazd na posesję i nie należy 
zgadzać się na jej propozycje.  

Radca prawny urzędu pan Mateusz Jasonek poinformował, że wystosowano pismo do 
pani Bronkowskiej informujące, iż w przypadku konieczności  będzie mogła wjeżdżać 
ciężkim sprzętem  na posesję przez parking. Nie należy jednak zgadzać się na sprzedaż 
działki gdyż pani Bronkowska ma zapewniony wjazd od strony rynku.  

W drodze dyskusji i wymianie zdań Rada Gminy wypracowała opinię, iż nie wyraża 
zgody na trwałą służebność przejazdu.  

Za przyjęciem powyższej opinii opowiedziało się 12 radnych, 1 przeciw, 1 
wstrzymujący się. 
 
Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji.   
 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 
podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 
Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
           Protokolant           Sekretarz obrad               Przewodniczący Rady Gminy 
   
 / Aleksandra Adamska   /             / Andrzej Malec  /                       /  Iwona Pietras / 
 
 
 
 


